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Fani Tomičevič je bila pred ne-
davnim izvoljenc v svel republi-
ke. Ob tej priložnosti smo jo za-
prosili, da nam odgovori na dve
vprajanji.

Poznamo vas kot prizadevno
družbenopolitično, kulturno in
sploh vsestransko aktivno delav-
ko. Zato vas ob tej priliki našim
bralcetn ne bi posebej predstav-
ljali. Zanima nas, kaj vam po-
meni izvolitev v svet republike.

Ta izvolitev je zame visoko
družbeno priznanje, obeneni pa
iz nje izha)ajo tudi naloge in dolž-
nosti. Člani sveta imajo prek de-
lovnih teles sveta in drugih sa-
moupravnih organov in organiza-
dj veliko možnosti za družbeno-
potitično in drugo delovanje. Že-
Ida bi sodelovafi tam, kjer
menim, da bi bila najbolj korisf-
na, to je sevedsi na takih področ-
jih dela, ki jih tudi dobro poznam.
Rada bi nadaljevala z zbiranjem
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še neodkritega gradiva, ki pojas-
njuje zgodovino NOV. Tudi pri
svetu republike je namreč po-
sebno telo za zgodovino komuni-
slične partije in zgodovino NOV.
Seveda pa bom še naprej sodelo-
vala tudi na področju socialne po-
litike.

Poleg vas je še nekaj naših ob-
čanov članov sveta republike. Ali
pomeni to večjo širino vključeva-
nja občine v republiškem merilu?

O problemu, ki je posebnega
pomena za kako občino ali za
iiršo družbeno skupnost, raz-
pravljamo tudi v svetif republike.
Prek delovnih teles sveta obstaja
tudi možnost za analize, potrebne
za razjasnitev kakega problema.
Vprašanj s področja socialne pol-
kitike tudi v naši občini ne manj-
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